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l. Przywitanie zebranych przez sołtysa wsi Bystra Pana Piotra Pielesza. Wyjaśnienie zebranym
powodu przesunięcia zebrania z terminu wrześniowego na sierpniowy. Zebranie przełożono
z obawy rozwoju pandemii COVID-19 jesienią bieżącego roku. Przesunięcie rozpoczęcia
zebrania o 15 minut ze względu na niską frekwencję (procedura statutowa).

2.0twarcie zebrania przez Sołtysa Wsi Bystra Pana Piotr Pielesza. Przywitanie zaproszonych
gości.

3. Przedstawienie planowanego porządku obrad.

4. Wybór przewodniczącego zebrania -wybrano Pana Grzegorza Gabora.

5. Przedstawienie porządku obrad przez przewodniczącego. Jednogłośne zatwierdzenie przez
zebrane osoby.

6. Wybór sekretarza zebrania - Pana Witolda Galasa; wybór komisji mandatowej - Pani
Małgorzata Caputa oraz Pani Maria Fijak; wybór komisji wniosków i uchwał - Państwo

Teresa Pryszcz, Edward Stokłosa oraz Andrzej Bobkiewicz. Wszystkie komisje oraz sekretarz

wybrane jednogłośnie przez zebranych.

7. Podziękowania przez Wójta Gminy Wilkowice dla Anny Maślanki - wybitnej działaczki

społecznej z terenu Gminy Wilkowice.

8. Sprawozdanie z działalności Sołtysa Wsi Bystrej. Przedstawienie stanu realizacji inwestycji

na terenie Bystrej.

9. Przedstawienie zakresu prac wykonanych przez Referat Techniczny Gminy Wilkowice.

Podziękowania dla Wójta Gminy Wilkowice za realizację zadań.

10. Przedstawienie protokołów komisji mandatowej przez Panią Marię Fijak - stwierdzenie
ważności zebrania.

11. Przedstawienie przez Panią Martę Szczygłowską - Inspektora ds. ewidencji działalności

gospodarczej Urzędu Gminy w Wilkowicach propozycji zwiększenia ilości zezwoleń na

sprzedaż alkoholu przeznaczonego do spożycia na miejscu z 50 sztuk do 60. Działanie ma na

celu zwiększenie wpływów środków pieniężnych do budżetu gminy oraz rozwój turystyki na

terenie Gminy Wilkowice. Komentarz wyjaśniający ze strony Zastępcy Wójta Pana Jacka

Zająca. Wypowiedź radnej gminnej Pani Aliny Macher. Wyjaśnienie przez Panią Martę

Szczygłowską sposobu wydatkowania środków pochodzących od koncesjobiorców. Podjęcie

jednogłośnie pozytywnej opinii przez zebranych mieszkańców.



12. Otwarcie dyskusji w temacie zmian w Funduszu Sołeckim na rok 2020. Jednogłośne

przyjęcie zmian.

13. Otwarcie dyskusji na temat Funduszu Sołeckiego na rok 2021. Jednogłośne przyjęcie

propozycji przez zebranych mieszkańców.

14. Wystąpienie Wójta Gminy Wilkowice Pana Janusza Zemanka. Wyjaśnienie problemów
związanych z inwestycjami drogowymi na terenie gminy (problem z uregulowaniem stanu
prawnego). Przedstawienie planów na nadchodzące miesiące.

15. Dyskusja zebranych mieszkańców.

Wystąpienie Pana Marcina Mieszczaka. Dyskusja na temat przesunięcia znaku zakazu wjazdu
z okolic starej leśniczówki na teren niżej położony, ze względów na problemy z parkującymi
pojazdami. Sytuacja wyjaśniona przez Pana Wójta Gminy Wilkowice Janusza Zemanka.

Pytania ze strony mieszkańców w związku z koszeniem terenów zielonych wzdłuż ulicy
Szczyrkowskiej, która jest drogą powiatową. Zapewnienie ze strony Radnego Powiatowego
Pana Grzegorza Gabora o kontrolę realizacji zadania.

Prośba pana Jakuba Sikory mieszkającego przy ulicy Fałata 16 o pielęgnacje rosnących wzdłuż
drogi drzew, które zdaniem mieszkańców zagrażają przechodniom. Wyjaśnienie ze strony
Pana Wójta Gminy Wilkowice Janusza Zemanka. (Służby gminne nie mają podstaw prawnych
do wycinki drzew we wspomnianej lokalizacji).

Podziękowania ze strony Anny Maślanki za docenienie jej wieloletniej pracy w samorządzie

gminnym.

Prośba ze strony mieszkanki Bystrej o poprawę stanu nawierzchni dróg Cmentarnej oraz
Prostej. Sugestia wprowadzenia ruchu jednokierunkowego w czasie obchodów Wszystkich
Świętych. Przedstawienie rozwiązania organizacji ruchu przez Pana Grzegorza Gabora -
zapewnienie ze strony Wójta Gminy Wilkowice o rozwiązaniu problemu, (wpisano do
protokołu komisji wniosków i uchwał).

Wniosek ze strony Pana Wiesława Rusina o poprawę stanu nawierzchni na ulicach Bliskiej
oraz Pogodnej. Zgłoszono również brak oznakowania ulic. (wpisano do protokołu komisji
wniosków i uchwał).

Zapytanie mieszkańca ulicy Szczyrkowskiej o kwestie oświetlenia na odcinku pomiędzy
ulicami Klimczoka i Nową. Zapewnienie ze strony Wójta o kontroli zakresu prowadzonych
w tym temacie zadań, (wpisano do protokołu komisji wniosków i uchwał).

16. Przedstawienie protokołu komisji wniosków i uchwał przez Panią Teresę Pryszcz.

17. Podziękowanie ze strony Sołtysa Wsi Bystra Pana Piotra Pielesza za liczną obecność/fla
zebraniu.
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Protokół nr l

Komisji Mandatowej

Wybranej na Zebraniu Wiejskim Sołectwa Bystra

w dniu 11 sierpnia 2020 r.

Komisja w składzie:

l. M^J. ft. rUM
l. '^fó&^^^Q.^^Pr

Stwierdza, że Zebranie Wiejskie Sołectwa Bystra zwołane zostało zgodnie ze §13 Statutu
Sołectwa.

Termin i miejsce zebrania podane zostało do publicznej wiadomości w sposób przyjęty w
Sołectwie, tj. poprzez ogłoszenia rozmieszone na terenie całej wsi, na tablicach ogłoszeń,
parafiach oraz na sti-onie intemetowej Urzędu Gminy w Wilkowicach.

W zebraniu udział bierze . . ."r.T..... mieszkańców.

Z uwagi na powyższe w myśl §15 pkt l Statutu Sołectwa Bystra, dzisiejsze Zebranie Wiejskie
jest prawomocne do podejmowania uchwał.

Podpisy członków Komisji:

l. ..^. ^\.. ?LQ<f.^
i. ̂ .. " aotcó:^ (3>-ft^fo^- -.



Protokół nr 2

Komisji Mandatowej

wybranej na Zebraniu Wiejskim Sołechva Bystra

w dniu 11 sierpnia 2020 r.

Komisja w składzie:

l. i^M'f>.. F(.:jp<-
2. nPi^?te^/)- Cftfu7^

Po zapoznaniu się z protokołem z poprzedniego Zebrania Wiejskiego Sołectwa Bystra, które
odbyło się 10 września 2019 r. Komisja stwierdza, że protokół sporządzony jest prawidłowo.

Podpisany został przez Przewodniczącego oraz Protokolanta Zebrania.

W protokole zawarte są wszystkie omawiane zagadnienia na Zebraniu Wiejskim w dniu
l O września 2019 r.

Komisja stwierdza, że protokół zawiera wszystkie załączniki wchodzące w jego skład.

Komisja wnosi o przyjęcie protokołu bez jego odczytania.

Podpisy członków Komisji:

i. ^. ^-.... hs^..^.
2. .^.. . NZ<^.^. . . ..O^r.



Protokół Komisji Uchwał i Wniosków

wybranej na Zebraniu Wiejskim Sołectwa Bystra

w dniu 11 sierpnia 2020r.

Komisja w składzie:

1. Teresa Pryszcz
2. Edward Stokłosa

3. Andrzej Bobkiewicz

po wysłuchaniu informacji Sołtysa o pracy Rady Sołeckiej za okres 2020 oraz wykorzystania
środków finansowych będących w dyspozycji Rady Sołeckiej na 2020 rok, oraz po wysłuchaniu
dyskusji zebranych mieszkańców Bystrej, przedstawia do przyjęcia przez dzisiejsze Wiejskie
Zebranie następujących uchwał i wniosków ,

UCHWAŁY:

1. Przyjąć w całości informację Sołtysa o w sprawie realizacji wniosków złożonych przez
mieszkańców sołectwa Bystra na Zebraniu Wiejskim w dniu 10 września 2019r. oraz prac
wykonanych w sołectwie w okresie od stycznia do końca lipca 2020 roku.

2. Przyjąć Protokół z Zebrania Wiejskiego z dnia 10 września 2019r. bez jego odczytania.

3. Przyjąć zasadność wprowadzenia zmian w uchwale nr XL Vlll/407/201 8 z dnia 30 maja
2018r. w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na
terenie Gminy Wilkowice.

4. Przyjąć proponowane zmiany w Funduszu Sołeckim na rok 2020.

/^ ̂ c^:
5. Przyjąć do realizacji Fundusz Sołecki na rok 2021 w wysokości. ;... .".... '.". .. PLN

WNIOSKI:

1. Uwzględnić poprawę nawierzchni na ul. Cmentarnej i ul. Pod Piekłem oraz w okresie

Wszystkich Świętych wykonać tam oznakowanie tych ulic na jednokierunkowe, które

to pozwoli ułatwić dojazd do cmentarza.

2. Na ul. Bliskiej i Pogodnej poprawić nawierzchnie.

3. Zabrać pod uwagę doświetlenie chodnika dla pieszych wzdłuż ul. Szczyrkowskiej

od ul. Nowej w stronę Bielska.

Podpisy Członków Komisji:
''5-.

1^ '
1 .

2. .

3. ... .. °.
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